
Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 
20 februari 2020

Aanwezig
Voorzitter (plv) : Wim Meulenmeesters
Commissiegriffier : Peter van Boxtel

Commissieleden : 11 / 11
CDA : Hanneke Dam - Coppens, Anita Relou, Rick van Kessel,
Dorpspartij : Henk van Eck, Marc Cruyssen,
Lokale Realisten & D66 : Martien Bankers, Henk Giebels,
Sociaal Gemert-Bakel : Jan Hoevenaars, Marius Vos,
VVD : Saskia Kuijpers, René Giskes

Collegeleden
Wilmie Steeghs (wethouder), Inge van Dijk (wethouder)

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
De voorzitter c.q. de griffie heeft geen verzoek tot inspreken ontvangen.

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
Voor gebruik van het mondeling vragenrecht heeft de voorzitter een verzoek ontvangen van 
het lid Van Kessel. Hij verleent hem het woord tot het stellen van mondelinge vragen aan het 
college.
De heer Van Kessel informeert naar het standpunt van het college aangaande huishoudelijke 
hulp gezien recente jurisprudentie, met name een uitspraak van de rechter m.b.t. de 
gemeente Someren. Wethouder Steeghs zegt dat het college in zijn beleid vasthoudt aan het 
“schoon huis” criterium, ongeacht of dat resultaat bereikt wordt in meer of minder uren dan 
de normuren. In onze gemeente speelt één kwestie m.b.t. normuren versus schoon huis. Het 
college is in afwachting van de aangekondigde wetswijziging op dit specifieke punt.

4 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 16-1-2020
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

   b Lijst met toezeggingen.
Akkoord. De lijst wordt vastgesteld.

   c Termijnplanning
Geen opmerkingen.

   d Mededelingen: bovengemeentelijke samenwerking o.a klankbordgroep GR- Peel 
Geen mededelingen.

5. Verordening individuele inkomenstoeslag
De fractie Dorpspartij is blij met het voorstel. Armoedeval wordt voorkomen en het loont om 
te gaan werken vanuit een uitkering. Dit voorstel bevat de gewenste prikkels. Ook wordt via 
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het voorstel duidelijkheid geboden op het terrein van kwijtschelding.

Lokale Realisten/D66 steunen het voorstel. De verordening legt lokaal vast wat vastgelegd 
behoort te worden. 

Sociaal Gemert-Bakel adviseert positief m.b.t. de voorgestelde verordening omdat deze 
duidelijkheid schept én maartwerk biedt.

Procesconclusie
Raadsvoorstel voldoende besproken en rijp voor besluitvorming gemeenteraad, hamerstuk.

Toezeggingen
- Geen

6. eerste begrotingswijziging 2020 GR Peelgemeenten
De fractie Dorpspartij steunt het voorstel. Wel zal de fractie kritisch blijven m.b.t. – 
uitbreiding  - van de backoffice. 

Lokale Realisten/D66 houdt zorgen over deze gemeenschappelijke regeling en spreekt de 
verwachting uit dat dit niet de laatste begrotingswijziging is. Het voorliggend voorstel is 
evenwel correct.

Sociaal Gemert-Bakel spreekt over een begrotingswijziging die gelukkig van beperkte 
omvang is. De fractie is en blijft bezorgd over de GR-Peelgemeenten. Het college wordt 
gevraagd de presentatie die is gegeven mbt de GR Peelgemeenten de griffie voor publicatie 
aan te bieden.

De fractie VVD kan zich in het voorstel vinden.

De fractie CDA herkent in het voorstel een logische uitwerking van de begrotingsnota.

Procesconclusie
Raadsvoorstel voldoende besproken en rijp voor besluitvorming als hamerstuk.

Toezeggingen
- Geen.

7. Zienswijze op de herstelbegroting Senzer
Dorpspartij stemt in met de voorgestelde zienswijze. De fractie spreekt zorg uit over de 
sterke terugloop in de BUIG middelen. Het blijft een open einde regeling waarnaast ook een 
behoorlijk aandeel van de kosten lastig te voorzien is. De fractie oppert dit als trend te gaan 
vertalen in de begrotingsvoorstellen. 

De fractie CDA legt een relatie met het financieel toezicht door Gedeputeerde Staten. De 
zienswijze is daarbij passend.

Lokale Realisten/D66 stemt in met de voorgestelde zienswijze. In het sprookje dat het rijk 
meer zal gaan bijdragen weigert de fractie te geloven.

Sociaal Gemert-Bakel noemt het goed dat e.e.a. al voorzien is in de begroting van deze 
gemeente. 

VVD sluit zich aan bij al hetgeen is opgemerkt. 
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Wethouder Steeghs zegt dat uitgangspunt vormt het beginsel van reëel begroten. Wat 
voorzienbaar is, wordt in begrotingstermen vertaald. Niet meer, ook niet minder. Zij 
bespreekt de situatie m.b.t. de LKS gelden en attendeert op de verwachting van GS dat de in 
de GR deelnemende gemeenten een financiële buffer vormen.

Procesconclusie 
Raadsvoorstel is voldoende besproken en rijp voor besluitvorming, als hamerstuk.

Toezeggingen
- geen

8.  Kadernota GGD
De voorzitter attendeert op de informatieve aard van de voorliggende nota. 

Fractie Sociaal Gemert-Bakel heeft kennis genomen van de informatie in de kadernota.

LR/D66 vraagt naar de stand van zaken op het gebied van de op pagina 6 genoemde 
responstijden. Voorts vraagt de fractie verduidelijking van de inbesteding van de JGZ. 
Gebeurt dit met tijdelijk personeel, wordt extra deskundigheid ingehuurd, leidt dit tot extra 
kosten en zo ja hoeveel, krijgt opleiding een impuls? Kan wellicht worden aangesloten bij de 
nieuwe werkwijze zoals ontwikkeld in de regio Eindhoven / De Kempen ? Ook informeert de 
fractie naar de, wellicht kwetsbare, financiële positie van de GGD nu op pagina 7 melding 
wordt gemaakt van niet langer kunnen inspelen op ontwikkelingen.

Fractie CDA ziet dat een vorig jaar ingezette lijn wordt doorgetrokken, met als toevoeging de 
zorg voor 0-4 jarigen. Het college wordt gevraagd in gesprek met de GGD te gaan over het 
vanuit Milheeze gehoorde signaal dat het in Bakel verdwenen consultatiebureau sterk 
gemist wordt. 

Dorpspartij vraagt waarom in de kadernota preventie drugsgebruik niet genoemd wordt.

Wethouder Steeghs zegt dat de responstijd onveranderd zorgelijk is. Vorig jaar is dit al met 
klem onder de aandacht van de GGD gebracht. Ondersteuning m.m.v. de first responder is 
“mager”. Zodra evaluatie beschikbaar komt zal de wethouder deze met de raad delen.

De fractie LR/D66 oppert ons wat ambulancezorg betreft op Uden te oriënteren.

De wethouder zegt toe na te vragen welke mogelijkheden daartoe zijn.
De wethouder licht toe dat bij inbesteden van JGZ de middelen 1 op 1 meekomen. Wat nu 
voor JGZ door zorgboog wordt ingezet gaat geheel over naar GGD. 
Wat meldpunt GGZ betreft is sprake van een lokaal afwijkende situatie. Dit is voor onze 
gemeente niet via de GGD geregeld. 
De wethouder gaat verder in gesprek over terugbrengen van de consultatiebureaufunctie.
Wat drugspreventiebeleid aangaat, is inmiddels door 38 gemeenten boven-regionaal 
initiatief genomen. Zodra lokaal alcohol- en drugsbeleid gereed is, zal de wethouder de 
raad(scommissie) betrekken.
De wethouder verwacht dat met de passage “onvoldoende middelen om in te spelen op 
ontwikkelingen” bedoeld is aan te geven dat het toenemend moeilijk is om voldoende 
geschoold ambulance personeel te vinden. Of deze interpretatie correct is laat zij de raad 
schriftelijk weten.

De fractie Sociaal Gemert-Bakel vraagt tot slot aandacht voor de relatie tussen de Wet 
Publieke Gezondheid en luchtkwaliteit.
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Procesconclusie 
Kadernota is voldoende besproken en de raadscommissie is voldoende geïnformeerd.

Toezeggingen
- De wethouder zegt toe de mogelijkheden te onderzoeken de ambulancezorg op 

Uden te oriënteren.
- De wethouder gaat verder in gesprek over terugbrengen van de 

consultatiebureaufunctie Bakel / Milheeze.
- Zodra lokaal alcohol- en drugsbeleid gereed is, zal de wethouder de 

raad(scommissie) betrekken.
- De wethouder verwacht dat met de passage “onvoldoende middelen om in te spelen 

op ontwikkelingen” bedoeld is aan te geven dat het toenemend moeilijk is om 
voldoende geschoold ambulance personeel te vinden. Of deze interpretatie correct is 
laat zij de raad schriftelijk weten.

9. Zienswijze begrotingswijziging 2020-01 GGD
Sociaal Gemert-Bakel vraagt waarom is gekozen voor overgang naar de GGD van de 0-4 
jarigen zorg. Hoe lang is dit bekend? Hoe reëel is dit begroot? In hoeverre heeft in 2021 de 
Wet Publieke Gezondheid effect op de GGD?

CDA kan de zienswijze onderschrijven en informeert of raadsledenbijeenkomsten worden 
voorbereid.

Dorpspartij stelt vast dat de basistakendiscussie in relatie tot het meldpunt bevredigend 
verloopt. 

Wethouder Steeghs zegt dat onderbrengen van 0-4 jarigenzorg bij de GGD een doorgaande 
lijn schept. Het is een wens c.q. keuze van de 21 gemeenten die gezamenlijk deze GGD 
vormen. Het besluit daarover is vorig jaar genomen, zoals aan de raadscommissie gemeld. 
Zodra meer concreet is volgt nadere informatie, bijvoorbeeld via bijeenkomsten. Voor het 
effect van de WPG is actueel aandacht bij de GGD. 

Procesconclusie 
Raadsvoorstel is voldoende besproken en rijp voor besluitvorming, als hamerstuk.

Toezeggingen
- geen

10. Presentatie sporthal Molenbroek
De ambtelijk projectleider verzorgt namens het college ten behoeve van de raadscommissie 
een presentatie over de renovatie van sporthal Molenbroek en de voortgang daarin. 
Desgevraagd geeft hij nader toelichting op bouwteam kosten en verduidelijkt hij dat naar 
zoveel mogelijk duurzaamheid gestreefd wordt, gegeven de leeftijd van het casco. In het 
proces worden tevens verbeteringen meegenomen die eerst onlangs als knelpunt aan het 
licht kwamen. Voorbeeld is de bereikbaarheid voor hulpdiensten. De kans op tegenvallers 
acht hij zeer gering gelet op de buitengewoon grondige analyses en voorbereiding. 

Procesconclusie 
De raadscommissie is voldoende geïnformeerd.

Toezeggingen
- geen
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11. Presentatie zwembad
De ambtelijk projectleider verzorgt namens het college en ten behoeve van de 
raadscommissie een presentatie over het zwembad te Gemert. 
Op de vraag vanuit Sociaal Gemert-Bakel of het mogelijk is het bad als wedstrijdbad in te 
richten, wordt verduidelijkt dat de afmetingen van het bad gelijk blijven aan de huidige. Ook 
vraagt deze fractie bevestiging dat het kettingbeding getekend is. Alle gestelde bedingen 
zijn aanvaard en ondertekening is aanstaande.
Dorpspartij vraagt aandacht voor condensvorming en als eventueel gevolg daarvan 
schades. Condensvorming heeft op enkele plafondplaten effect gehad, niet op de installatie 
en / of techniek. Eventuele schades zijn voor risico Molenbroek.
Fractie VVD informeert op welke wijze het financiële aspect georganiseerd is bij 
gecombineerde technische voorzieningen. Voor het antwoord kan worden verwezen naar de 
sheet in de presentatie die nader op de financiën ingaat. Ook informeert de VVD of 
verbreding van uren nog mogelijk is. Hierop wordt gemeld dat uren nu in een basisafspraak 
zijn vastgelegd die jaarlijks voor bespreking openstaat. Daarnaast komt een 
gebruikersovereenkomst  waarin ABC-taken afgeschermd zijn ten behoeve van de 
Watervrienden.

Procesconclusie 
De raadscommissie is voldoende geïnformeerd.

Toezeggingen
- geen

.

12. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.46 uur.
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Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
20-02-2020 Agpt 8.  Kadernota GGD

-De wethouder zegt toe te onderzoeken 
ambulancezorg op Uden te oriënteren.
-De wethouder gaat verder in gesprek over 
terugbrengen van de consultatiebureaufunctie 
Bakel / Milheeze.
-Zodra lokaal alcohol- en drugsbeleid gereed is, 
betrekt de wethouder de raad(scommissie).
-De wethouder verwacht dat met “onvoldoende 
middelen om in te spelen op ontwikkelingen” 
bedoeld is aan te geven dat het toenemend 
moeilijk is om voldoende geschoold ambulance 
personeel te vinden. Of deze interpretatie 
correct is laat zij de raad schriftelijk weten.


